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!-crrpeiacj e miqdzysesyjne

1/ Proszq Pana prezydenta w imieniu mieszkaricriw osiedla domki6w jednorodzinnych

na kofic+ ulicy Lipowej rozbudowujEcego sie lt'kierunku rzeki L+bienka o ins'.alac-ig

o6wietlenia na osiedlu na odcinku ulicy swietlanej, od ulicy sarniej <io uiicy Lipowej
29. Tlm odcinkiem porusza siq wielu mieszkaric6w w tym dzieci w wieku szkolnym. Ta

droga ( d. Swietlana ) nie posiada chodnika, i zwlaszcza w okrtsie zimowo-jesiennym
jest szczegrilnie niebezpieczna dla pieszych. Mieszkaricy byli informowani przez Urz4d
Miasta, iLew 2024 bqdq ujqte 5rodki w budiecie miasta na tq inwestycjq'
Proszq o informacjq, kiedy zostan4 rozpoczete prace nad tym zadaniem.

2l Dlaczego Urz4d Miasta utrudnia iycie lokalnemu przedsiqbiorcy, instalujqc pod

witryn4 wystawowq kwiaciarni na ulicy Chopina dui'E wiatq przystankowq. Ta

k-wlaciar=ia jest w naszym mieScie od pcuad 30 !at, i mkt rrie kons-+!to\^.'al z jej
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podejmow. anych decyzji. Proszq o naprawienie tej szkody i przcniesienie wiat"'w
miejsce nie kolidujqce bezpo5rednio z prowadzonq dzialalno6ci4 gospodarczq przy
miejscowym biznesie.

3f proszq o uzupeinienie ubytkriw w jezdniach przy skrryiowaniu uiicy Zieinej z aiej4
izimierza Wielkiego, stwarzaj4cych zagroienie dla pojazdr6w poruszajqcych siq w

tym reJone.

4/ Proszq o likwidacjq glqbokiego wyboju w jezdni ulicy Swietlanej w pobliiu dawnej

siedziby firmy Instal-Projekt.

5/ Uiytkownicy drr6g apelujq do Pana prezydenta o wyegzekwowanie od wykonawc6w
napraw ubytkriw i wyboj6w w ulicach miasta, wiqkszej staranno-(ci przy tego typu
naprawach. Czesto dochodzi do sytuacji, ie po kilku dniach wypelnione wybo-ie tworzq
siq na nowo, co irytuje naszych mieszkaic6w.
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